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  Borkowski Maciej 
  Radny Miasta Hajnówka

  
Przewodnicząca Rady 
    Miasta Hajnówka

    

                  Interpelacja

W nawiązaniu do pisma P1.0717.9.2020 odnośnie stawki żywieniowej i zawartej w niej 
informacji o tym, iż produkty podawane dzieciom  są  ,,najlepszej jakości” (mimo braku 
badań) Proszę, aby po zapoznaniu się przez Dyrektorów  z alarmującym  protokołem NIK ( w
załączniku) dotyczącym nadzoru stosowania dodatków do żywności, podjąć działania na rzecz
podwyższenia dziennej stawki żywieniowej do 8zł lub więcej. Po szerokich konsultacjach z 
rodzicami dzieci odnośnie jakości pożywienia jakie jest dopuszczone do obrotu.
 

Z poważaniem
         Borkowski Maciej

  


